

Title (en)
Firearm.

Title (de)
Feuerwaffe.

Title (fr)
Arme à feu.

Publication
EP 0471613 A1 19920219 (FR)

Application
EP 91402217 A 19910809

Priority
FR 9010237 A 19900810

Abstract (en)
Firearm, especially of the pistol type with a loader inserted in the stock. According to the invention, the firearm comprises a reversing piece (20) having two parallel perforations (26a, 26b) capable of receiving bullets (17) coming from the loader (16), and this reversing piece is driven in rotation under the effect of the recoil of the breech 13, the effect of this being to eject the case through the aperture (25) and to place another bullet in the firing position. <IMAGE>

Abstract (fr)
Arme à feu, notamment du genre pistolet à chargeur inséré dans la crosse. Selon l'invention, l'arme comporte une pièce de retournement (20) comportant deux perçages parallèles (26a, 26b) aptes à recevoir des balles (17) provenant du chargeur (16) et cette pièce de retournement est entraînée en rotation sous l'effet du recul de la culasse 13, ce qui a pour effet d'éjecter la douille par la fenêtre (25) et de placer une autre balle en position de tir. <IMAGE>

IPC 1-7
F41A 9/45

IPC 8 full level
F41A 9/45 (2006.01)

CPC (source: EP)
F41A 9/45 (2013.01)

Citation (search report)
• [Y] FR 710282 A 19310820 - STANLEY WAFFEN G M B H
• [Y] DE 1117450 B 19611116 - HEINRICH VON PAULGERG
• [A] EP 0252902 A1 19880113 - STEYR DAIMLER PUCH AG [AT]

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0471613 A1 19920219; FR 2665759 A1 19920214; FR 2665759 B1 19940902

DOCDB simple family (application)
EP 91402217 A 19910809; FR 9010237 A 19900810